
Kommentar till synpunkter från Jan Wikman (skickade till KS) 

Jan Wikman har yttrat sig under samrådet om detaljplaneprogrammet för centrala Nacka. Hans 
synpunkter har tagits emot och bemötts i samrådsredogörelsen i likhet med övriga yttranden. 
Den skrivelse som skickats till KSSU innehåller i stor utsträckning samma synpunkter som det 
tidigare yttrandet. Jan Wikman menar att programmet prioriterar bilen, att det saknas bilfria gång- 
och cykelstråk samt att det bör finnas mer stadsrum med promenadgator, öppna mötesplatser, 
torg, stadspark mm. Skrivelsen innehåller även synpunkter på kultur och hyresrätter 

Det är riktigt att programmet i huvudsak saknar separata och planskilda gång- och cykelstråk, 
men sådana lösningar är inte lämpliga när målet är att skapa en tät och levande stad. I övrigt finns 
just de möjligheter till öppna mötesplatser som efterfrågas, vissa är i anslutning till trafikerade 
gator, vissa är mer skyddade. Stadsparken har utökats efter samrådet och kulturfrågorna har 
också blivit bättre belysta. Utformningen av områdets huvudgator prioriterar gång- cykel- och 
kollektivtrafiken framför biltrafiken. 
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